

Title (en)
SURFACE COVERING SYSTEM.

Title (de)
SYSTEM FÜR FLÄCHENVERKLEIDUNG.

Title (fr)
SYSTEME DE REVETEMENT DE SURFACES.

Publication
EP 0191796 A1 19860827 (EN)

Application
EP 85903857 A 19850802

Priority

- GB 8419899 A 19840803
- GB 8421019 A 19840817
- GB 8506592 A 19850314

Abstract (en)
[origin: WO8601247A1] The system comprises two parts, tape (1) having a multiplicity of hook-like fibrous projections (5) and tile material (7). The tape is secured to, for example, a floor, so as to cover no more than 60% of the surface. The tiles have a plane of symmetry (9) and are fully reversible; both top and bottom layers (8, 6) are fibrous and are capable of engagement with the fibrous projections (5).

Abstract (fr)
Le système comprend deux parties, une bande (1) ayant une multiplicité de protubérances fibreuses (5) semblables à des crochets, et du matériau à carreaux (7). La bande est fixée à un plancher, par exemple, de sorte à ne pas couvrir plus de 60% de la surface. Les carreaux comprennent un plan de symétrie (9) et sont totalement réversibles; tant leurs couches supérieures que leurs couches inférieures (8, 6) sont fibreuses et susceptibles d'accrocher les protubérances fibreuses (5).

IPC 1-7
E04F 15/02; A47G 27/02

IPC 8 full level
A47G 27/04 (2006.01); **E04F 15/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47G 27/0475 (2013.01); **A47G 27/0481** (2013.01); **E04F 15/02** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8601247A1

Designated contracting state (EPC)
GB

DOCDB simple family (publication)
WO 8601247 A1 19860227; AU 4671285 A 19860307; EP 0191796 A1 19860827

DOCDB simple family (application)
GB 8500343 W 19850802; AU 4671285 A 19850802; EP 85903857 A 19850802